
Dagordning styrelsemöte 2025-03-03 
 
Närvarande: 
Reino Oskarsson 
Monica Wall 
Mats Kihlgren 
Bengt Rundberg 
Fredrik Gullbrantz 
Birgitta Åkerblom 
 
Ej närvarande: 
- 

Mötets öppnande 

Innan mötet har vi Medborgarskolan (Donny och Lotta) på besök för presentation och möjlighet att 

ställa frågor. Därefter förklaras mötet öppnat. 

1. Val av justerare 

Mats Kihlgren väljs som justerare. 

 

2. Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkänns. 

 

Mats Kihlgren anmäler sig frivillig som vice ordförande, detta måste dock godkännas på 

medlemsmöte. Detta gör att Birgitta Åkerblom går upp som ledamot istället för suppleant 

och Reino har samverkat med Kicki Samuelsson om att gå in som suppleant. Om detta går i 

lås står vi endast med 1 st vakant suppleant. 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

4. Åtgärdslistan 
För att kunna hålla våra tävlingar måste skärmväggen för platsliggning komma upp efter att 
den blåste omkull i höstas. Därför planerar vi en städdag 22/3 kl. 10.00. Bengt delar på FB, 
Lotta i medlemsbrev och Birgitta köper korv och bröd. 
 
Styrelse-mailen funkar inte efter att den nya styrelsen tillträtt. Lotta tar på sig ansvaret att 
kolla runt hur detta skall lösas.  

 

5. Inkomna skrivelser 
Vi har fått in ett mail från vår webbadministratör Matilda Sporre som gäller kostnader för 
hemsidan. Se urklipp ur mailet nedan: 
  

” Henrik var, om jag förstått det rätt, webbadministratör för klubbens hemsida för länge 

sedan och är den som startade användandet av plattformen Wix, som vår hemsida idag står 

på. Han är den som stått som ägare på kontoto och ekonomiskt ansvarig och med sitt 

betalkort också den som betalat för plattformen. Henrik är inte längre medlem eller aktiv i 

klubben och vi har under de senaste veckorna arbetat för att hemsidan ska skrivas över på 



klubben, med målsättningen att Henrik ska kunna släppa ägandeskapet och kostanden. Vår 

hemsida har Loopia som webbhotell (betalas av klubben idag, där är allt korrekt. Vi har dock 

några mindre justeringar att göra även där) men Wix har sedan 2019 betalats av Henrik, 

vilket vi nyligen upptäckt. Därav anledningen till Henriks fråga om återbetalning i tidigare 

mail. 

 

Den här situationen har av flera inblandade fallit mellan stolarna, Kungälvs BK bland annat, 

men nu har vi ljus i tunneln att kunna justera så att allt är i sin ordning.” 

 

Styrelsen beslutar att återbetala Henrik de utgifter han haft om, i dagsläget, sammanlagt 

5 957 kr då han har påvisat underlag för kostnaderna. Monica tar ansvar för att detta blir 

återbetalat. 

 

6. Utgående skrivelser 
Inget nytt. 
 

7. Ekonomi 
Vi går igenom ekonomin. Det har kommit in en faktura för SBK-webbsida. Den skall 
bestridas, vi har egen hemsida utanför SBKs regi. 
 
Jaktlagen har fått betalt för årets tävlingar. 
 
Jan-idag 
Intäkter: 68 658 kr (mycket medlemsavgifter 20 450 kr och kurser 33 728 kr). 
Kostnader: 92 522 kr (tävling 15 837 kr, el 23 890 kr men inkluderar decembers kostnad) 
 
För info har uthyrningen annat swish-nummer än resterande ekonomi, ex. köket.  
 
Vi har fortfarande inte fått pengar från SBK för 2024 års tävlingar. Reino ansvarar för att 
ringa och tjata på dom. 
 

8. Rapport från kommittéer 

Vi i styrelsen vill få bättre kommunikation med olika kommittéer. Vi kommer därför bjuda in 

representanter från de olika kommittéerna till våra styrelsemöten. 

 

• Tävlingskommittén 
Lena Källtén är ny sammankallande till tävlingskommittén. De har möte på onsdag 5/3, 
Reino planerar att delta.  
 

• Hus och Fält  
Det som behöver göras är följande: 
- Altantvätt 
- Belysning inne 
- Målning på västra sidan. Vi beslutar att vi skall ta in 2 st anbud på målning. Bengt 

frågar Rune om han kan göra detta.  
- Staket runt aktivitetsbanan. 
 
För att öka inkomsterna i klubben diskuterar vi uthyrningsrummen. Vi diskuterar om vi 
skall hyra ut rummen på något liknande AirBnb. Medför en del mer jobb och kanske att 



man måste köpa kylskåp till rummen. Vi suger lite på karamellen, men har med oss det 
för framtiden. 
 

• Lägerkommittén 
Lena Källtén är sammankallande och har förberett 2025 års läger. Inget nytt. 
 

• Utbildningskommittén/Kurs 
Kommittén har bjudit in till instruktörsträff där de bl.a. skall informera om nya 
ersättningssystemet.  
Vi pratar mycket om att vi måste få fler villiga att hålla kurs och hur man kan göra detta. 
Även detta bör diskuteras på instruktörsträffen. Många i klubben är väldigt duktiga och 
skulle kunna hålla kurser även utan att gå en lång SBK instruktörsutbildning. De 
personerna måste vi också nyttja. 
Vi pratar om att ha ett tak på hur många ekipage som får plats på kurserna. Förslaget då 
var: Max 6 st på tävlingskurser och 8 st ekipage på allmänlydnad/valpkurs. En invändning 
är att vi behöver allt folk vi kan få, och att vi idag har svårt att få fulla kurser. Detta är en 
fråga som bör diskutera på instruktörsträffen. 
 
Vi pratar om strategi för att få in kursdeltagare. Vi borde erbjuda köpa hund-kurser, välja 
valp-kurser och våga göra sådana här ”intro-aktiviteter” gratis för att marknadsföra 
klubben.  
 
Vi behöver få fram en lista över instruktörer som redan finns i klubben. Monica och 
Birgitta ansvarar för att göra en lista över instruktörer. 

 

• Ungdomskommittén 
I dagsläget är ungdomskommittén inte så aktiv.  
 
Vi pratar om att anordna lov-aktiviteter för barn och unga i marknadsföringssyfte. Dock 
måste vi då ha kurser att erbjuda, därför fokuserar vi på det innan detta planeras mer. 

 

• Specialsök 
Susanne Kihl är sammankallande. 
 
Vi pratar om att vi önskar fler tävlingar. Detta är tävlingar som inbringar mycket 
inkomster och kräver varken mycket kostnader eller funktionärer. 

 

• Rallylydnad 
Ny kommitté med Monica Wall som sammankallande. De skall ha möte nästa vecka och 
bl.a. diskutera tävlingar till hösten. 
 
  

9. Priser, sponsring PR och info 
Inget nytt. 
 

 

10. Genomgång av medlemsbrev 
Lotta skriver ett medlemsbrev med sammanfattning av det vi pratat om. Skickar ut till resten 
av styrelsen för granskning. 



 

11. Nästa möte 
Nästa möte hålls 9/4 kl. 18.00. 
 

12. Övriga frågor  
Kungälv BK skall ha uppvisning på nationaldagen. Lotta är ansvarig för att samordna detta. 
 
Vi beslutar att protokollen från styrelsemötena skall läggas ut på hemsidan. 

 

13. Mötets avslutas 
Mötet förklaras avslutat. 

 
  

 

___________________________ 

Sekreterare:   

___________________________   ___________________________ 

Ordförande:    Justerare:  


